
Obec Chocnějovice 

Výpis ze zápisu ze zasedání zastupitelstva obce Chocnějovice 

 

 

Obec Chocnějovice 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice 

Zápis č. 5/2022 

 

ze zasedání zastupitelstva Obce Chocnějovice konaného dne 7. prosince 2022 na sále 

v budově KD v obci Chocnějovice, od 18.00 hod. 

 

Přítomní: František Stand, Jan Landa, Renata Křížková, Mgr. Josef Novotný, Josef 

Šorejs, Hana Vernerová, Jan Hubač, Václav Bernard                                          

 

Omluven: Michal Adam  

 

Neomluven:   

 

 

Starosta obce prohlásil, že zasedání zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva, zastupitelstvo obce je usnášení 

schopné.  

  

Jednání zahájil starosta obce, který prohlásil, že zápis z minulého zasedání byl ověřen a 

oznámil, že zapisovatelem zápisu dnešního jednání je Lenka Tomková 

 

Program: 

   

  1. Zahájení-schválení programu jednání 

  2. Zvolení ověřovatele zápisu 

  3. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva obce  

  4. Zpráva o činnosti OÚ Chocnějovice 

  5. Schválení střednědobého rozpočtového výhledu na období 2024-2028  

  6. Schválení rozpočtu obce pro rok 2023 

  7. Schválení inventurní komise majetku obce 

  8. Schválení dohod o provedení práce pro zastupitele obce Chocnějovice 

  9. Schválení určení pravomocí k rozpočtovým opatřením 

10. Schválení cen pronájmu strojů a zařízení 

11. Schválení cen a podmínek pronájmu prostor obecních domů (aktualizace) 

12. Informace o rozpočtových opatření  

13. Různé 

14. Všeobecná diskuse  

15. Závěr  

        

 

1. Zahájení a schválení programu jednání 

Zastupitelstvo obce projednalo návrh programu a určilo, že hlasování bude probíhat ke 

každému bodu programu zvlášť. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu dle předloženého návrhu jednání a 

schvaluje, že hlasování bude probíhat ke každému bodu programu zvlášť. 

 



Výsledek hlasování – pro 8, proti 0, zdržel se 0.           

Usnesení č. 46/2022 bylo schváleno. 

 

 

2. Zvolení ověřovatele zápisu  

Zastupitelstvo obce projednalo návrh na ověřovatele dnešního zápisu, navrženi byli:  

Renata křížková a Hana Vernerová.  

 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce volí ověřovatele zápisu paní Renatu Křížkovou a paní Hanu 

Vernerovou.  

Výsledek hlasování – pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.47/2022 bylo schváleno. 

 

 

3. Kontrola zápisu ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 19. října 2022 

Návrh usnesení   

Zastupitelstvo obce bere na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání zastupitelstva obce,  

ze dne 19. října 2022 

Výsledek hlasování -  pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 48/2022 bylo schváleno. 

  

 

4. Zpráva o činnosti OÚ Chocnějovice 

Starosta obce informoval přítomné o činnosti OÚ v období od 22.09. 2022–07.12. 2022.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o činnosti OÚ Chocnějovice za období od     

22.9. 2022–07.12. 2022 

Výsledek hlasování – pro 8, proti 0, zdržel se 0.       

Usnesení č.49/2022 bylo schváleno. 

 

   

5. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce na období 2024–2028 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje střednědobý rozpočtový výhled na období 2024-2028. 

Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.50/2022 bylo schváleno. 

 

6. Schválení rozpočtu obce pro rok 2023 

Rozpočet obce je finanční plán, jímž se řídí hospodaření obce v daném období. Je 

sestavován na období jednoho kalendářního roku v návaznosti na střednědobý výhled 

rozpočtu a dle plánu práce jednotlivých obcí.  

Rozpočet může být schválen jako schodkový, a to pouze v případě, že schodek bude kryt 

z finančních prostředků let minulých, nebo úvěry apod. Návrh rozpočtu obce byl 

zveřejněn na ÚD a EÚD obce Chocnějovice. V roce 2023 Obec Chocnějovice, bude 

hospodařit s vyrovnaným rozpočtem a částkou 8 890 000 Kč. S rozpočtem obce na rok 

2023 seznámil přítomné starosta obce. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce na rok 2023 dle přílohy č.1 v paragrafovém 

členění jako vyrovnaný. 

Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.51/2022 bylo schváleno. 

 

 

 



7. Schválení inventurní komise majetku obce 

Starosta obce seznámil přítomné se složením inventurní komise majetku obce. Předsedou 

inventurní komise je pan Michal Adam, členové: Hana Vernerová, Josef Novotný, Jan 

Landa a Jan Hubač.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice bere na vědomí složení inventurní komise majetku obce 

ve složení  

 - předseda inventurní komise: pan Michal Adam, členové: Hana Vernerová, Josef 

Novotný, Jan Landa a Jan Hubač. 

Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 52/2022 bylo vzato na vědomí. 

 

8. Schválení dohod o provedení práce pro zastupitele obce Chocnějovice 

Zastupitelstvo obce musí schválit výši odměny pro členy zastupitelstva obce, a to 

z důvodu, pokud budou pracovat na Dohodu o provedení práce v roce 2023 pro Obec 

Chocnějovice.  

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce schvaluje sepsání dohody o provedení práce pro rok 2023 pro členy 

ZO.  

Výsledek hlasování – pro 8, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č.53/2022 bylo schváleno. 

 

9. Schválení určení pravomocí k rozpočtovým opatřením 

Starosta obce informuje ohledně schválení a určení pravomocí k rozpočtovým opatřením 

pro období 2022-2026. Rozpočtové opatření je přesun rozpočtových prostředků, při němž 

se příjmy a výdaje vzájemně ovlivňují, aniž by se změnil celkový objem příjmů a výdajů 

(jedná se např. o přesuny z položky na položku nebo z § na § u jednotlivých příjmů nebo 

výdajů). 

Návrh usnesení 

Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.54/2022 bylo schváleno  

 

 

10. Schválení cen pronájmu strojů a zařízení  

Starosta obce informuje ohledně schválení cen a podmínek pronájmu strojů a zařízení 

v majetku obce občanům obce s trvale hlášeným pobytem k soukromému užití, viz ceník 

obce.  

Pronájem strojů a zařízení v majetku obce občanům bez trvale hlášeného pobytu 

k soukromému užití, viz ceník obce.  

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Chocnějovice schvaluje záměr úpravy cen pronájmu strojů a zařízení 

v majetku obce občanům s trvale hlášeným pobytem k použití pro soukromé účely. 

Pronájem strojů a zařízení v majetku obce občanům bez trvale hlášeného pobytu 

k soukromému užití.  

Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.55/2022 bylo schváleno. 

 

 

11. Schválení cen a podmínek pronájmu prostor obecních domů (aktualizace)  

Na základě poptávky občanů, ohledně použití prostor v jednotlivých obcích, připomínáme 

našim občanům možnost použití těchto prostor za úplatu. Prostory lze využít k pořádání 

soukromých akcí. Převážně se jedná o prostory hasičských zbrojnic v obcích 

Chocnějovice, Drahotice a Horní Mohelnice, kiosek na hřišti v Chocnějovicích, dále 



prostory bývalé školy v Sovenicích a KD v obci Ouč. V obci Chocnějovice lze využít sál 

pohostinství. 

Viz. podmínky pronájmu obecních prostor a ceník.   

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje podmínky použití prostor v obecních domech jinými 

subjekty za úplatu dle platného ceníku a podmínek.   

Výsledek hlasování - pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č.56/2022 bylo schváleno. 

 

 

12. Informace o rozpočtových opatření 

Starosta obce Chocnějovice informuje o rozpočtovém opatření č.9, které schválil 

s platností k 31.10.2022. 

 

Starosta obce Chocnějovice informuje o rozpočtovém opatření č.10, které schválil 

s platností k 30.11.2022. 

 

Zastupitelstvo obce vyslechlo informaci o rozpočtovém opatření č. 9/2022 k 31.10. 2022 

a informaci o rozpočtovém opatření č. 10/2022 k 30.11. 2022 kterou schválil starosta 

obce a zastupitelstvo obce bere informace o rozpočtovém opatření na vědomí.  

 

13. Různé 

. Nadále přetrvává uzavření silnice, hlavního tahu na Český Dub v obci Mohelnice nad 

Jizerou. Zahájení prací první týden v prosinci, dokončení dle aktuální situace dle počasí 

v průběhu prací. Pokud půjde vše podle plánu, doba opravy se plánuje na 3-4 měsíce. Na 

jaře roku 2023 bychom se měly dočkat otevření komunikace.   

 

. Starosta obce informoval přítomné ohledně zprávy, kterou poslala spol. VaK a.s. Ml. 

Boleslav, týkající se ceny vodného s platností od 1.1. 2023, které se oproti roku 2022 

navyšuje včetně DPH o 8,52 Kč na 65,86 Kč za 1 m3. 

 

. Uskutečnilo se setkání zástupců obcí ve spol. SKS v Lomnici nad Popelkou v listopadu 

2022, kterého se účastnil starosta obce.  

V současné době je max. množství vyprodukovaného odpadu na osobu a rok 180 kg. 

V roce 2029 se množství odpadu na občana a rok sníží na max. množství 120 kg. Již nyní 

je obrovský problém s množstvím vyprodukovaného odpadu ve všech složkách, plasty, 

tetrapacky i papír. Množství odpadu, který se vyprodukuje, nejsou schopny již kapacitně 

zvládat a zpracovávat a dle vyjádření spol. Sev. kom. služby, doufají že nedojde 

k úplnému kolapsu např. u odběru papíru, kdy se ve všech papírnách EU snižuje výroba a 

zájem o tuto surovinu je takřka nulový. Surovina, o kterou je neustále zájem je pouze u 

skla. 

 

V letošním roce jsme nepřistoupily k cenové úpravě poplatku za odpad pro rok 2023. 

Přestože došlo k cenové úpravě za svoz odpadu pro obec ze strany svozové společnosti, 

již v průběhu roku 2022 cca o 5 % v návaznosti na aktuální situaci v Evropě, zvýšení cen 

pohonných hmot, míra inflace atd. Chtěli jsme a zůstáváme na cenách nastavených na 

konci roku 2021, dle platné vyhlášky s platností od 1.1. 2022. Nyní přišly ceníky 

s navýšením cen za vývoz odpadů s platností od 1.1.2023 a navýšení o dalších 7.7 %. 

Celkové navýšení oproti letošnímu roku 2022, bude u vývozu komunálního odpadu vyšší 



o 12.7 % a u separovaného odpadu (plasty, tetraPacky a sklo o 10 %. Uvidíme, jak se 

nadále bude vyvíjet odpadové hospodářství. S největší pravděpodobností k určité regulaci 

budeme nuceni přistoupit a k navýšení cen za vývoz kom. odpadu dojde od příštího roku, 

tedy od 1.1. 2024.   

. Vzhledem k vysokým cenám energií budeme v jednotlivých obcích v nočních hodinách 

min. po dobu 3 hodin zhasínat. Zastupitelstvo obce již podniklo první kroky a postupně 

po novém roce dojde k instalaci časových spínačů v obcích, tam kde doposud nejsou.  

 

. Obecní úřad Mohelnice nad Jizerou poslalo peníze za zastřešování a zajišťování požární 

ochrany a dohledu v případě nutnosti. Upozorňuji jednotku z Chocnějovic na plnění, která 

vyplývají ze smlouvy, která by se měla v rámci smlouvy dodržovat a provádět. Dle mého 

názoru tak jednotka nečiní.     

. Je nutné připravit a zpracovat výjezdy JPO3 za rok 2022 a předat starostovi obce ke 

zpracování (p. Minář).    

 

. Po novém roce se budou konat schůze jednotlivých SDH v jednotlivých obcích. V obci 

Chocnějovice pro absolutní nezájem a nečinnost odvoláme velitele jednotky JPOIII/1 p. 

Jaroslava Komárka. Je nutné nahradit pozici p. Komárka jiným členem. Osobně mám 

kandidáta, kterým by toto mohl vykonávat a to p. Michal Adam. Je to návrh, rozhodnutí 

nechám na jednotce. Pokud by nedošlo z nějakého důvodu k dohodě, poté bych po 

konzultaci tohoto kandidáta navrhl.   

 

. Je nutné rozhodnout o zrušení, popř. co se zásahovým vozem zn. Avia v Drahoticích. 

Vozidlo se neužívá, SDH je neaktivní a finance vynakládané na tento vůz jsou vysoké.  

. Starosta obce připomněl všem zastupitelům, aby nezapomněly přes zimní období přikrýt 

lavičky ve svých obcích. 

. OÚ kontaktoval cechmistr p. Kubát z KSÚS Mn. Hradiště, ohledně komunikací, které při 

obhlídce služebním vozem projížděl v jednotlivých obcích a okamžitě bez ohlášení jel za 

vedením ZD na Loukovec. Zde jednal s. p. Altmanem ohledně neustálého znečišťování, 

resp. neuklízením silnic po a během jejich činnosti na polích. Byly sděleny požadavky a 

zákonné normy, řešící znečišťování komunikací (zejména zák. č. 361/2000 Sb., o 

provozu na pozemních komunikacích).  

Bylo přislíbena snaha o intenzivnější uklízení silnic ze strany ZD Sever Loukovec.  

 

. VaK poslaly oznámení o zvýšení cen vodného pro rok 2023. Nová cena s DPH je 

s platností od 1.1. 2023 - 65,86 Kč za m3. Oproti roku 2022 jde o navýšení o 8.52 haléřů 

na m3. 

. v červenci 2021 se dokončilo oplocení sportovního hřiště v Chocnějovicích. Celou akci 

hradila ze svého rozpočtu obec. Celková částka byla 324 712 Kč. Podala se žádost o 

poskytnutí dotačního příspěvku na akci, která se pojmenovala Oplocení sportovního 

areálu v Chocnějovicích u Národní sportovní agentury (NSA). Po roce a půl od podání 

žádosti o poskytnutí dotace nám nyní bylo sděleno schválení příspěvku a poskytnutí 

dotace. Na účet obce přišla částka ve výši 259 769 Kč. Spoluúčast obce byla ve výši 

64 943 Kč. Obec obdržela zpět celých 80 % z celkové částky vydaných na oplocení 

sportovního areálu.  



V loňském roce měly občané v rámci ankety, možnost se vyjádřit k požadavkům s čím 

jsou v obcích spokojený, co funguje nebo popř. nejsou spokojený. To, co se líbí není teď 

úplně důležité, protože to funguje. Naopak se chci vrátit co se dá označit jako 

nespokojenost:  

Nespokojenost občanů byla u stavu komunikací. V tomto případě můžeme nechat opravit 

komunikace, které jsou v majetku obce. Zastupitelstvo obce v průběhu pár let 

komunikace opravovalo. Převážně šlo o opravy výtluků v komunikacích asfaltovou směsí 

za horka nebo vysprávkou výtluků s použitím turbomechanismů (Drahotice, 

Chocnějovice, Ouč, Sovenice). Opravovaly se komunikace v obcích i tak, že se zde 

pokládal nový celistvý povrch (Sovenice, Buřínsko) a naposledy v Ouči. Oprava části 

komunikace na Ouči u vodní nádrže byla v celkové částce 130 740 Kč. Zastupitelstvo 

obce počítá s opravami komunikací do budoucna a hodláme do nových povrchů 

investovat z rozpočtu obce každý rok určitou částku. Krajské komunikace jsou v majetku 

Stř. kraje a zastupitelstvo obce se pokusí s tímto něco dělat. V rozpočtu obce pro rok 

2023 jsou opravy komunikací součástí plánu prací.  

 

Stavy lesních porostů (zde byli převážně uváděny i soukromé lesy, kde hospodaří 

majitelé lesů a za jejich stav odpovídají majitelé. Lesy obce jsou v relativně dobrém 

stavu. Na malé výjimky, jsme se vyhnuly i poškození porostů kůrovcem. V letošním roce 

plánujeme těžbu a prodej dřeva v celkové výši do 200 tis. Kč. Probíhá výsadba a obnova 

lesa. V letošním roce jsme vysadily 1250 ks lesních stromků, stejný počet byl vysázen 

v předešlém roce.  

  

 

Zlepšit údržbu zeleně: zde pouze toto. Údržbu zeleně nám zajišťuje spol. Severočeské 

kom. služby z JNN. Sekání a údržba zeleně je velkou položkou v rozpočtu obce. Náklady 

každým rokem rostou, nejsou lidi, kteří by to dělaly a každým rokem je problém toto 

zajistit a dát dohromady.  Občané by se samy měli postarat o své pozemky a udržovat 

zeleň kolem svých nemovitostí.       

 

Výše poplatků za odpad jsme si již několikrát vysvětlovaly, jejich vývoz a likvidace bude 

dražší a množství kom. odpadu je nutné snižovat tříděním odpadu.  

 

Nespokojenost s volným pohybem domácích zvířat a psů: zde je zákonem, vyhláškami 

atd. jasně dané, že na volném prostranství, na pozemcích obce pouze psi na vodítku. 

Drůbež a ostatní dom. zvířata nemají na těchto pozemcích co dělat. Odpovědnou osobou 

ve všech případech je majitel zvířete.  

    

Nespokojenost s dodržováním rychlosti: dle vyhlášky o poz. komunikacích, je každý 

povinen přizpůsobit jízdu stavu komunikace a okolnostem. V obcích platí 50 km/h. 

V současné době jsou v místě objížďky značky se sníženou rychlostí v obci do 30 km/h. 

 

Starosta obce pozval a připomněl, že v neděli 25.12.2022, se uskuteční vánoční zábava 

v prostorách sálu v Chocnějovicích, od 20.000 hod zahraje skupina Víkend. Pořádá SDH 

Chocnějovice. 

 

Starosta obce připomněl, že hned po novém roce se budou konat prezidentské volby. 

Vyzval k účasti na volbách. Volba kandidáta je na každém, ale mělo by jít o člověka, 

který bude do budoucna Českou republiku zastupovat a reprezentovat.  

 



11. Všeobecná diskuse 

 

Starosta před diskusí vyzval zastupitelé, pokud si někdo chce vzít slovo, má možnost. 

 

 

pí. Ing. Jaroslava Kolomazníková upozornila na úklid venkovních lavic a vysazení zeleně 

kolem kapličky. 

Připomněla vysazení stromu k vánoční výzdobě u KD. 

Starosta obce odpověděl, že tuto věc spolu již probíraly, ale doposud se neuskutečnila. 

V současné době toto již aktuálně probíral se zastupitelkou p. Křížkovou. Navrhla 

zakoupit a vysadit strom v místě u KD v Ouči. Vybrána byla jedle černá. Jde o stále 

zelený velký strom původem z dálného východu. 

 

p. Novotný Josef poptával, zda by se v budově školy v Sovenicích, kde jsou ještě zbytky 

vybavení po školce a dětech, mohlo toto dořešit a vyklidit z prostor kůlny plast. stolky a 

židličky a získat tak místo pro parkování sekačky atd. 

 

Na jaře by p. Novotný zajistil brigádu na úklid listí z cesty na skládku a zda by starosta 

zajistil traktor se lžicí, který by hromady odvezl na skládku.  

    

Starosta obce poděkoval všem přítomným za účast na schůzi, za pomoc všem, kteří 

pomáhají a jsou aktivní a není jim stav obce lhostejný. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17. Závěr 

Starosta ukončil zasedání zastupitelstva obce a poděkoval za účast. 

Popřál všem zúčastněným pěkné vánoční svátky a bohatého ježíška, klid, pohodu a 

hlavně zdraví.  

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19.45 hod. 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  

 

Zapisovatel: Tomková Lenka 

 

 

Ověřovatelé:  

 

Křížková Renata …………………….........................................dne   08.12.2022 

 

 

Vernerová Hana ...........................................................dne   08.12.2022 

 

 

 

Starosta: František Stand …………………….……………………..……..dne   08.12.2022 

 

 

Razítko obce: 

(není povinné) 

 

Přílohy zápisu: 

Prezenční listina 

Pozvánka na zasedání zastupitelstva obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


